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ELŐZETES ÍRÁSBELI KÉRDÉS a 2024. november 21-i VL 
KÖZMEGHALLGATÁSRA

A kérdést feltevő neve:
A kérdést feltevő értesítési címe:
A kérdést feltevő e-mail címe: I

(A név és legalább az egyik az értesítési cím kitöltése azért fontos, hogy az illetékes(ek) írásbeli válaszát el 
tudjuk juttatni Önhöz.)

Kéijük, jelölje meg azokat a témákat, amelyekkel kapcsolatban kérdezni szeretne, és röviden ismertesse 
közérdekű kérdését/j avaslatát !

1. Közlekedés, parkolás

2. Köztisztaság, közterületek fenntartás

3. Közterül etek rendj e

4. Lakhatás, vagyongazdálkodás

5. Szociális ellátás és támogatások, idősgondozás, egészségügy, bölcsődék, óvodák, közösségi házak

6. Fejlesztés, beruházás

7. Környezetvédelem, zöldügyek

8. Egyéb

A Bacsó Béla utca felújítása befejeződött, a közterület megújult, ennek mégsem lehet örülni, mert a félelem 
és az elkeseredés lett úrrá a környéken. A mocsok, a szenny a drogozás, a kiabálás mindennapi, állandó 
jelenséggé vált. Az utca első része a Népszínházi utca torkolatánál drogozók tanyájává vált, akik nemcsak a 
közterületet piszkítják, de az épületekbe is behatolnak. Betörik, felfeszítik a kapukat, besurranak. A 
lépcsőházban, kukatárolóban végzik el a „dolgukat”, odahánynak. Alkalmanként a lakásokba is besurrannak.

A rendőrség több ízben a lakók bejelentésére kiszállt, egyszer-egyszer egy-egy elkövetőt el is vitt, de sajnos 
nem csökken, nem szűnik a drogosok által okozott veszély. A Társasházak nincsenek biztonságban. A Bacsó 
Béla utca 7. szám épületbe folyamatosan bejárnak, csak a rendőrség segítségével lehet kitessékelni onnan 
Őket. Egyre elviselhetetlenebb a helyzet, agresszíven lépnek fel, legutóbb már gázsprayvel is támadtak, sőt 
most 9-én, szombat délután hatalmas detonációval egy gázpisztolyból fustbombát lőttek ki maró gázzal a 
lépcsőházban. A tűzoltóság és a rendőrség is kiszállt.
Ilyen környezetben nem nőhetnek fel a gyerekek, nem ezt kell látniuk napról-napra! Ez nem „csupán 
rendőrségi ügy”, ez már azon túl van, ez a társadalom felelőssége!

A korábbi években hajléktalanok szálláshelye volt itt, és az utcát illemhelyként használták a Népszínház 
utcáról be-betérve. Folyamatosan emberi ürüléktől volt szennyezett, elkeserítő volt. Annak örültünk, hogy a 
közterület megújításával a mocsok megszűnik. Bíztunk abban, hogy a megszépült környezet egy 
megtisztulási folyamatot fog elindítani.
Sajnos nem ez történt!

Kérem Polgármester Úr segítő együttműködését, ennek az elfogadhatatlan állapotnak az azonnali 
megszüntetésében!


